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Teaser Deutsch/English (256 Zeichen) 

Drei typische Remixe von Chris Maico Schmidt, Percussion treiben die Tracks nach vorne, 
Effekte wenn man sie nicht erwartet, Breaks wenn sie sein müssen, Basslines die auch 
dem Psy Trance nahe sind. Sehr eigen, das Original aber immer im Fokus. 

 

Three typical remixes by Chris Maico Schmidt, percussion drive them forward, effects 
when you don't expect them, breaks when they have to be, basslines that are also close 
to Psy Trance. Very unique, the original but always in focus. 

 

Beschreibung/Description (1025 Zeichen) 

Lange ist es her, dass der Boss für sein Label produziert hat. Dann gleich drei Remixe von 
Anastasia Belosovas Releases, die 2020 das erste Mal auf Evosonic Records erschienen. 
Jetzt verrate ich euch was. Die Originale sind aus dem Jahr 2014, die Remixe entstanden 
ein Jahr danach. 6 Jahre hat man sich Zeit gelassen, sie zu veröffentlichen. Mal waren sie 
nicht zeitgemäß, mal die Originale zu hart, mal zu schnell. Dann waren die Remixe zu nah 
am Trance und zu weich. Dann wollte sie niemand haben. Dazwischen verschollen, 
vergessen, dann wieder aufgetaucht. 2020 war für die Originale das Versteckspiel zu 
Ende, jetzt und heute gab man den Weg für die Remixe frei. Besser spät, denn nie. 

 
It's been a long time since the Boss produced for his label. Then right away three remixes 
of Anastasia Belosova's releases, which appeared for the first time on Evosonic Records in 
2020. Now let me tell you something. The originals are from 2014, the remixes were made 
a year after. It took 6 years to release them. Sometimes they were not up to date, 
sometimes the originals were too hard, sometimes too fast. Then the remixes were too 
close to trance and too soft. Then nobody wanted them. In between, they disappeared, 
were forgotten, then reappeared. In 2020 the game of hiding was over for the originals, 
now and today they gave the way for the remixes. Better late than never. 
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Track List / Infos: 
 

01 Anastasia Belosova – Asystolie (Chris Maico Schmidt Remix) 08:34 
02 Anastasia Belosova – Spieltrieb (Chris Maico Schmidt Remix) 08:05 
03      Anastasia Belosova – Windpocken (Chris Maico Schmidt Remix) 07:01 
 
All tracks written and produced by Anastasia Belosova. 
All tracks remixed by Chris Maico Schmidt.  
 

Mastering by https://sledgermastering.by/ 
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